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Właściciel kompleksu pałacowo-parkowego w Kończycach Wielkich chce przejąć gminną
drogę, a w zamian przekazać gminie teren bezpośrednio przylegający do Kaplicy
Opatrzności Bożej. Wójt rozważa taką możliwość. Jednak bardzo ostrożnie podchodzi do
tego tematu.
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